
Beantwoording vragen fractie Duijsters over Luchtbehandelingssysteem gemeente Weert 

 

 

Betreft: Corona maatregelen luchtbehandelingsinstallaties gemeentelijke gebouwen. 

 

Voorsorterend op eventueel nog op te stellen richtlijnen. 

Hanteren we vooralsnog de maatregelen die ook worden gehanteerd voor verzorgings- en 

ziekenhuizen, de recirculatie kleppen worden dichtgezet zodat de afgezogen (vervuilde) lucht in een 

gebouw rechtstreeks naar buiten wordt afgevoerd. 

 

De bovenstaande maatregel geldt voor alle accommodaties waar luchtbehandelingsinstallaties 

aanwezig zijn. Dat de lucht uit de ruimtes wordt afgezogen en verse lucht van buiten wordt 

aangezogen. Alle systemen zijn voorzien van filters welke volgens voorschrift fabrikant worden 

vervangen. 

Alle systemen worden volgens voorschrift onderhouden het ligt aan het gebruik hoe vaak dit moet 

gebeuren, voor het stadhuis is dat 2x per jaar onderhoud en vervanging filters. 

We hebben op dit moment de fijn mazigste filters die er zijn of deze Corona-proof zijn kan niemand 

op dit moment zeggen. 

 

Ga er van uit jullie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

R. Hardij 

Coördinator Onderhoud Vastgoed  Gemeente Weert 

Afdeling Ruimte & Economie, Team Vastgoed 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Van: Karin Duijsters [mailto:kduijsters.weert@gmail.com] 

Verzonden: woensdag 29 april 2020 17:24 

Aan: Wolfs, Madeleine (M) <M.Wolfs@weert.nl<mailto:M.Wolfs@weert.nl>> 

Onderwerp: Luchtbehandelingssysteem gemeente 

 

 

Onze fractie heeft wat vragen m.b.t. de klimaatcontrole in het stadhuis. 

 

Hoe werkt dit systeem. Wij bedoelen daarmee wordt de lucht in de ruimtes afgezogen en komt er 

verse lucht van buiten naar binnen. Of wordt de lucht in de ruimtes gezuiverd en gaat dan weer terug 

de ruimte in. Of is er sprake van beide. Zitten er filters in het systeem. Zijn deze filters virus-proof? 

Wordt het systeem  onderhouden zoals wordt voorgeschreven en hoe vaak gebeurt dit?  Worden de 

eventuele filters vervangen zoals voorgeschreven en hoe vaak gebeurd dit. 

 

Zou je de antwoorden in go willen zetten zodat alle raads- en comissieleden deze kunnen zien. 

-- 

Met vriendelijke groet, 

Karin Duijsters 

Fractie Duijsters 

0610467823 


